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PROTOKOLL NR 10-2024 
Protokoll fört vid styrelsesammanträde med styrelsen för Svenska Älghundklubben 
 
 Tid: 8 november 2024 

Plats: Motorpet, Järpen 
 
 Medverkande styrelseledamöter  
 Hans Lantz Peter Liljergren  
 Jan-Anders Thorud Anton Joelsson   
 Tomas Lager Sebastian Tång   

Urban Nilsson, via länk Joachim Gunnarsson, via länk 
 Adjungerad 

Mona Sundqvist 
 Förhinder 
 Fredrik Herskind  
 

§ 1. SAMMANTRÄDETS ÖPPNANDE 
Ordförande Hans Lantz hälsar välkommen och förklarar styrelsesammanträdet för öppnat. 

 
§ 2. DAGORDNING 

 Styrelsen beslutar att 
- Godkänna dagordningen. 

 
§ 3. FÖREGÅENDE PROTOKOLL, 9-2024. 

 Styrelsen beslutar att 
- Godkänna protokollet och lägga det till handlingarna. 

 
§ 4. UPPFÖLJNING RAS- OCH LOKALKLUBBAR 

Förelåg information gällande långvariga problem med rasklubb där förtroendevalda och 
funktionärer inte är kontaktbara. Även SKK ifrågasätter klubben eftersom arbetet med RAS-
dokument inte fortskrider. 

 Styrelsen beslutar att 
- AU bjuder in till möte med klubbens samtliga styrelsemedlemmar och valberedning. Mona och 

Joachim sammanställer inbjudan. 
 

§ 5. BORDLAGDA ÄRENDEN 
 Incidentrapport och överklagan jaktprovsresultat 

Styrelsen diskuterar dessa ärenden och beslutar att avvakta tills vidare. 
Mona får i uppdrag att hos SKK efterfråga ett styrdokument eller lathund där det tydligt 
framgår hur incidentrapporter skall handläggas korrekt. 

 Analys SLU forskning 
I den första analysen saknades komplett statistik mellan åren 2011-2013. Styrelsen beslutar att 
Peter kontaktar Georgia Ausilio för att klargöra att hon erhållit korrekta siffror.  
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 SKK / Hamiltonplaketten  
SKK / Förtjänsttecken 
Styrelsen konstaterar att Älghundklubben är dålig i överlag på att nominera till dessa och 
andra utmärkelser. Nominering ska ske till SKK senast 31 december. Styrelsen beslutar att 
Mona sänder ut en påminnelse till samtliga klubbar och sammanställer ett förslag till SKKs 
Förtjänsttecken. 

 SKK / Allmänna regler för utställningar, prov, tävlingar och beskrivningar.  
SKK / Revidering av utställningsregler. 
Förslag till ändring av dessa regler skall vara SKK tillhanda senast 31 januari. Styrelsen beslutar 
att samtliga går igenom dessa handlingar till nästa styrelsemöte. 
Förelåg förslag om att närma oss Norge i frågan om utställningsmeriter för 
jaktprovschampionatet. Styrelsen beslutar att Utställningskommittén får jämföra och ta fram 
ett förslag för championatregler. 

  
§ 6. VILTSPÅRPROV INOM LOKALKLUBB 

Efter senaste styrelsemötet har det till SÄK inkommit flera av varandra oberoende klagomål och 
information om regelstridiga händelser inom viltspårprovsverksamhet i en lokalklubb vilket 
styrelsen ser allvarligt på.  
SKKs Jakthundkommitté har sedan tidigare efterfrågat en redovisning av rutiner för hur 
verksamheten kontrolleras och kvalitetssäkras vilket ännu inte är besvarats. 

 Styrelsen beslutar att 
- Ärendet handläggs fortsättningsvis av Jaktprovskommittén. 
- Sebastian och Mona sammanställer en skrivelse till klubbens styrelse för att få klarhet i 

anmälda händelser och efterfrågar vilka rutiner som finns för att säkerställa och kvalitetssäkra 
verksamheten. 

 
§ 7. KANSLIFRÅGOR OCH EKONOMI 

Idag har Älghundklubben en olycksfallsförsäkring via Folksam för sina funktionärer och 
jaktprovsdomare. En offert till lägre kostnad har erhållits från Svedea.  
Det finns återigen ett behov av upptryckning av fler regelböcker och provdatakort eftersom de 
som trycktes på senhösten ifjol numera är slut. Kostanden för och intervallet av dessa extraböcker 
diskuterades.  
Förelåg balans- och resultatrapport som gicks igenom. Några oförutsedda poster kvarstår men 
budget följs i stort.  
Medlemsantalet förväntas sjunka med cirka 300 medlemmar från föregående år. 

 Styrelsen beslutar att 
- Mona ombesörjer byte till Svedea i det fall villkoren är densamma eller bättre. 
- Lokalklubbarna får vara med och dela på kostnaden för upptryckning av extraböcker. 
- Godkänna den ekonomiska rapporten. 
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§ 8. NORDISK ÄLGHUNDUNION 
NÄU kommer att ha ett möte den 20 november. 
Förmånskommittén önskar att våra representanter tar med sig frågan om en inloggning till Hitta 
Älghund.  

 Styrelsen beslutar att 
- Övriga punkter eller frågor till NÄU anmäles senast den 15 november. 

 
§ 9. RAPPORT AVELSKOMMITTÉN 

Joachim informerar om hur arbetet med inkorsningsprojektet för Svensk Vit Älghund fortskrider. 
Ett möte för samtliga vita älghundsägare, uppfödare och intresserade kommer att hållas den 1a 
december. Fram till dess kommer avelskommittén färdigställa ansökan till SKK, den ska därefter 
delges SVÄ för granskning. För närvarande diskuteras vilka krav som ska föreligga på de individer 
som skall ingå i projektet men också vilka raser som kan anses vara lämpliga donatorraser.  
Vidare berättar Joachim om det initiativ Gråhundklubben tagit gällande samarbete med 
rasklubbens och lokalklubbarnas avelsråd och avelsgrupper. 
Det har också varit ett möte med NEKFs avelsgrupp och Jämthundklubben. Kjell Lennartsson har 
lovat att hjälpa klubben att ta fram listor i likhet med dem som finns i Sverige. Jämthundklubben 
kommer agera mentor för dem som kliver in som avelsråd i Norge. 

 Styrelsen beslutar att 
- Godkänna rapporten 

 
§ 10. RAPPORT JAKTPROVSKOMMITTÉN 

Sebastian meddelar om hög belastning på ledamöterna inom flera av kommittéerna eftersom 
domare och övriga funktionärer men också enskilda medlemmar kontaktar dem direkt istället för 
att gå via lokalklubben. Situationen med många telefontimmar är ansträngande. 
Granskningsgruppen har nu haft ett par möten. De kommer också att ha ett återkopplingsmöte 
med Norrbotten inom kort. 

 Styrelsen beslutar att 
- För klubbarna beskriva hur kontakt till SÄKs kommittéer bör ske, där all kontakt i första hand 

sker genom ansvarig i lokalklubb. Sebastian ansvarar för informationen. 
- I övrigt godkänna informationen. 

 
§ 11. RAPPORT DATAKOMMITTÉN 

Peter informerar om att de nu har kommit i gång med arbetet på riktigt. De har jobbat hårt de 
senaste dagarna för att komma till rätta med de problem som varit. En ny version av Provdata är 
driftsatt och har därefter fungerat. 

 Styrelsen beslutar att 
- Godkänna rapporten. 

 
§ 12. NÄSTA STYRELSESAMMANTRÄDE 

Nästa digitala möte, 12 december kl. 17.00-18.30.  
Hans kallar via Teams. 
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§ 13. SAMMANTRÄDETS AVSLUTNING 
Hans tackade för visat intresse och förklarade sammanträdet för avslutat. 

 
 
 

Vid protokollet: Justeras: 
 

 
     
Mona Sundqvist Hans Lantz 
Sekreterare Ordförande 


